
Z á p i s n i c a 

 

z V. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Choča 

 

konaného dňa 14. novembra 2013 o 18.00 hod.  v zasadačke OcÚ 

 

 

Prítomní:  viď prezenčná listina 

 

Počet prítomných poslancov  OZ:          6 

 

Neprítomní – ospravedlnení:                  1 

 

Neprítomní – neospravedlnení:              0 

 

Začiatok  zasadnutia.                          18.00 hod. 

 

Ukončenie  zasadnutia:                       20.00 hod. 

 

 

 

Program:       1.   Otvorenie 

 

2. Procedurálne otázky 

 

3. Kontrola plnenia uznesení z posledného zasadnutia OZ 

 

4. Plnenie rozpočtu obce k 30.09.2013 

 

5. Žiadosti obce o podporu formou dotácií v roku 2014 - informácie 

 

6. Prerokovanie žiadostí od občanov 

 

7. Rôzne 

 

8. Návrh uznesenia 

 

                        9.   Záver 

 

 

 

K bodu 1 

 

 

Starostka obce Alena Záhoreczová privítala prítomných poslancov a obce na V. riadnom zasadnutí 

Obecného zastupiteľstva. 

 

 

K bodu 2 

 

Starostka obce oboznámila prítomných poslancov s programom zasadnutia a keďže neboli žiadne 

doplňujúce návrhy dala o ňom hlasovať. 



 

 

Za ….................. 6 poslanci,    proti ….......................... 0,     zdržal sa  …........................0, 

 

Za zapisovateľku pani starostka navrhla  Zuzanu Rudzanovú, za členov návrhovej komisie 

poslancov  p.Františka Mankoveckého a p. Jozefa Havrana, za overovateľov zápisnice  Janu 

Segíňovú a  Romana Kühtreibera. O tomto návrhu dala starostka hlasovať. 

 

Za ….................. 6  poslanci,    proti ….......................... 0,     zdržal sa  …........................0, 

 

 

K bodu 3 

 

► Starotka obce informovala poslancov OZ o plnení uznesení z predošlého zasadnutia OZ, na 

ktorom sa doporučilo starostke obce zorganizovať obhliadku odvodňovacích rigolov na záhumní 

nad Malou stranou  a Fundušami. Obhliadka sa konala 20.09.2013 o 10.00 hod . Za účasti starostky 

obce, dvoch poslancov p. Mankoveckého a p. Kériho a zároveň dvoch pracovníko z Vodostavu     

Zlaté Moravce. Kanály boli preskúmané a prítomní sa dohodli, že Ing. Sládek z Vodostavu urobí 

prepočet ceny prehĺbenia za bežný meter.               

Cena prehĺbenia rigolov po prepočte predstavuje čiastku 10,46 €/m. Na základe informácie 

poslankyne Segíňovej za podobnú cenu by prehlbovanie vedela zrealizovať aj  firma ViOn Zlaté 

Moravce. 

Poslanci OZ ihneď reagovali na uvedenú informáciu. Navrhli, aby sa prehlbovanie týchto rigolov 

nad Molostranským záhumním a nad Fundušiami začalo realizovať prostredníctvom spoločnosti 

Vodostav Zlaté Moravce. Doporučili starostke obce hovoriť v pánom Orovnickým, poinformovať sa 

ohľadne prietokových kanalizačných rúr, ktoré by sa mohli použiť v prehĺbených rigoloch na vchody 

do záhrad. Ďalej navrhli, aby sa práce na prehlbovaní  riešili postupne po etapách. 

1. etapa: Nad Malou stranou, 

2. etapa: od Gabriela Valkoviča, č.12 po Miloša Gregáča č.1, 

3. etapa: od Jozefa Hamara č.61 po Mikuláša Valkoviča č.15. 

Následne starostka obce dala hlasovať o uvedenom návrhu. 

 

Za ….................. 6  poslanci,    proti ….......................... 0,     zdržal sa  …........................0, 

 

►Ďalej v tomto bode ešte starostka obce informovala poslancov, že oslovila Regionálnu správu ciest 

ohľadne vyčistenia krajníc štátnej cesty od betónky do obce a poopilovania rozkošatených stromov 

popri tejto ceste. Regionálna správa odpovedali, že poopilovanie budú riešiť počas nastávajúceho 

zimného obdobia a čo sa týka čistenia krajníc, momentálne pre nedostatok financií, budú riešiť len 

zimnú údržbu na cestách. 

      ►Starostka informovala o tom, že dňa 19.09.2013 sa konalo stretnutie väčšiny poslancov na 

Nadstavbe športových šatní, aby sa predbežne dohodlo využívanie týchto priestorov pre TJ Choča. 

      Všetci prítomní sa zhodli v názore, aby prvú miestnosť mohla príležitostne využívať TJ Choča na 

akcie  ako napr. ukončenie sezóny, schôdze,... a malú miestnosť vedľa by mohol využívať ako 

kanceláriu výbor TJ, ktorú bude treba zariadiť a vybaviť počítačom. 

      ► Poslednou informáciou tohto bodu bola informácia o zasadani Obecnej Rady dňa 11.10.2013. 

 

 

 

 

 

 

 



K bodu 4 

 

Starostka obce informovala  poslancov OZ o plnení rozpočtu obce Choča k 30.09.2013. Bežné 

príjmy obce k tomuto dátumu predstavujú čiastku 149 614,49 € 

a bežné výdavky čiastku 139 672,41 € . Poslanci OZ plnenie rozpočtu, tak ako im bol predložený, 

vzali na vedomie. 

 

 

 

K bodu 5 

 

V tomto bode starostka obce informovala poslancov OZ o žiadostiach o dotácie, ktoré boli 

odposlané na príslušné úrady v stanovených termínoch. 

V termíne do 31.10.2013 bola odposlná na NSK žiadosť o dotáciu na kultúru a šport, 

v rovnakom termíne bola odposlaná aj žiadosť na Program obnovy dediny a na Enviromentálny 

fond bola odposlaná dokumentácia projektu Rekonštrukcia ČOV Choča so žiadosťou o dotáciu vo 

výške 289 849,40 €. 

 

 

K bodu 6 

 

Starostka obce predložila poslancom žiadosti od občanov: 

– Milan Králik, Choča č.13, prenájom zasadačky dňa 16.11.2013 z dôvodu konania rodinnej oslavy, 

Č.j. 421/13 

Poslanci uvedenú žiadosť schválili. 

 

Za ….................. 6  poslanci,    proti ….......................... 0,     zdržal sa  …........................0, 

 

       - Jana Segíňová, Choča č.74, prenájom zasadačky dňa 7.12.2013 z dôvodu konania rodinnej  

oslavy, Č.j. 423/13 

 Poslanci uvedenú žiadosť schválili. 

 

Za ….................. 6  poslanci,    proti ….......................... 0,     zdržal sa  …........................0, 

 

      - Juraj Rosinský, Choča č.89, žiadosť o prenájom sály KD dňa 22.11.2013 z dôvodu rodinnej 

oslavy, Č.j. 422/13. 

Poslanci uvedenú žiadosť schválili. 

 

Za ….................. 6  poslanci,    proti ….......................... 0,     zdržal sa  …........................0, 

 

   - Roman Kühtreiber, TJ Choča, žiadosť o usporiadanie Katarínskej zábavy dňa 23.11.2013 v sále 

KD v čase od 20.00 hod. do 04.00 hod. Čj. 423/13 

 

Poslanci uvedenú žiadosť schválili. 

 

Za ….................. 6  poslanci,    proti ….......................... 0,     zdržal sa  …........................0, 

 

      - FS Chočanka, žiadosť o usporiadanie Silvestrovského posedenia v sále KD dňa 31.12.2013, 

 Č.j. 425/13 

 

Poslanci uvedenú žiadosť schválili. 

 



Za ….................. 6  poslanci,    proti ….......................... 0,     zdržal sa  …........................0, 

 

– PZ Dolinky, Choča, žiadosť o upustenie poplatku za nájom na výkon práva poľovníctva na 

pozemkoch obce Choča, Č.j. 434/13 

Uvedenú žiadosť predniesol hospodár PZ Dolinky. Nakoľko sa jedná o užívanie výmery 5,8 ha a 

finančne by toto užívanie obecnej pôdy predstavovalo sumu vo výške cca 30 €. Poslanci odsúhlasili 

návrh upustiť od tohto poplatku. 

 

Za ….................. 6  poslanci,    proti ….......................... 0,     zdržal sa  …........................0, 

 

K bodu 7 

 

 -  V tomto bode starostka obce informovala o menovaní prednostu okresného úradu Zlaté Moravce, 

ktorého sme niekoľko rokov nemali určeného. Na tento post bol menovaný Ing. Marek Illéš. 

Zároveň informovala aj o skutočnosti, že na okresnom úrade v Zl. Moravciach občania môžu 

vybavovať svoje náležitosti na odbore katastrálnom – vedúca Mgr. Rajtarová, ďalej je tu 

       -    odbor ochrany životného prostredia – Ing. Sýkorová, 

– odbor krízového riadenia – Ing. Bučková, 

– ÚPSVaR – pani  Uhrínová 

 

 

- Ďalej starostka obce informovala o Rozpočtovom informačnom systéme samosprávy 

 ( skratka RIS SAM ),ktorý bude slúžiť na priame prepojenie obce s DataCentrom Ministerstva financií 

SR. Podľa novely zákona 583/2004 Z.z. o rozpočtových  pravidlách obec je povinná poskytovať 

údaje spojené s rozpočtom. Obec by takto mala mať sprehľadnenú prácu s rozpočtom, tiež 

automatické zapracovávanie vštkých zmien v rozpočte. 

–  

Ďalej poslanci OZ boli informovaní o oprave strechy na Dome smútku. Na celú strechu DS bol 

položený nový trapézový plech. Hodnota diela predstavuje sumu vo výške 2 582,51 €. 

Ďalšou informáciou bolo pripravované rozšírenie plynového kúrenia v budove Obecného úradu, ktoré 

je plánované na koniec mesiaca november. Starostka obce informovala aj o pripravenosti na druhé 

kolo volieb, ktoré sa bude konať 23.11.2013. Vyzvala poslancov, aby zvážili svoj postoj a využili 

svoje právo voliť. Tiež oboznámila prítomných aj o prebiehajúcom audite na obecnom úrade a tiež o 

kontrole z Okresnej prokuratúry Nitra, ktorá kontroluje materiály z roku 2012 – Zápisnice z OZ, 

uznesenia, dokumentáciu hlavnej kontrolórky obce a dokumentáciu ohľadne drobných stavieb. 

Poslanci OZ sa v tomto bode zaoberali aj otázkou bäúrania starého učiteľského domu, ktoré sa 

predbežne dohodli odsunúť na jarné mesiace. 

 

Starostka obce zároveň požiadala poslancov zamyslieť sa nad vhodným využitím budovy bývalej 

Základnej školy Choča. Starostka navrhuje využiť priestory pre seniorov, na stretávanie a zároveň 

tu umiestniť obecnú zbierku zachovalých častí dedinského kroja, rôzneho  domáceho  náčinia a 

pomôcok, starých historických kníh …. Tiež je tu možnosť využiť jednu miestnosť na zriadenie 

kaderníctva. 

   Pavol Kéri – navrhol jednu z miestností využívať na prácu s deťmi, na rôzne krúžky. Bolo by   

  vhodné získať financie a túto budovu v budúcnosti prerobiť na „slabšie“ sociálne byty. 

   Roman Kühtreiber – informoval o voľbe oblastného predsedu futbalového zväzu a o ďalších   

pripravovaných novinkách v oblasti futbalu. 

Jozef Havran – žiada, aby sa riešilo aj vypílenie rozrastených stromov a krov, ktoré bránia vo 

výhľade pri výjazde z obce na hlavnú cestu na ľavej strane ( smerom na Zlaté Moravce). Už raz to 

obec riešila, bolo by to dobré znovu zopakovať, aby sa zvýšila bezpečnosť. Starostka obce 

prisľúbila riešenie tejto situácie.        

 



 

 

 

 

K bodu 8 

 

Návrhová komisia prečítala návrh na uznesenie, ktorého znenie poslanci OZ jednohlasne schválili. 

 

Za ….................. 6  poslanci,    proti ….......................... 0,     zdržal sa  …........................0, 

 

 

 

K bodu 9 

 

Starostka obce na záver poďakovala prítomným poslancom  za účasť. 

 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

Jana Segíňová            …................................. 

 

Roman Kühtreiber     …................................ . 

 

 

 

 

 

                                                                                                   Alena Záhoreczová 
                                                                                                        starostka obce 

 

 


